



# Årsmötesprotokoll Svenska Dart Förbundet 2018-08-11

Plats: Scandic Uplandia, Uppsala

## Närvarande

**Från förbundsstyrelsen:** Camilla Rehnlund, Nils-Erik Ekman, Margareta Ersson, Denny Sigfalk, Sibyl Lindgren, Jerker Svensson och Joakim Kulán

**Föreningar som lämnat fullmakt samt närvarande föreningar:**

47 av 143 föreningar var närvarande dessa utgjorde 108 röster av 296.

## § 1. Upprop samt fastställande av röstlängd för mötet.

Camilla Rehnlund hälsade de närvarande föreningarna välkomna och tackade dem alla för att de kommit. Upprop företogs innan årsmötet då röstkort delades ut. Röstlängden fastställdes till 108 röster av 296.

## § 2. Fastställande av föredragningslista för mötet.

Mötet beslöt att fastställa föredragningslistan

## § 3. Fråga om mötet är behörigen utlyst.

Camilla Rehnlund frågade om mötet kunde anses behörigen utlyst då det har utlysts på hemsidan och skickats till alla specialdistriktsförbund? Mötet beslöt att det var behörigt utlyst.

## § 4. Val av ordförande för mötet.

Mötet föreslog Camilla Rehnlund som valdes till mötesordförande.

## § 5. Val av sekreterare för mötet.

Till sekreterare för mötet valdes Sibyl Lindgren

## § 6. Val av två protokollsjusterare att jämte mötesordförande justera mötesprotokoll, samt erforderligt antal rösträknare.

Till att jämte ordföranden justera årsmöteshandlingarna valdes Micael Hjalte och Linus Vågberg. Dessa valdes även till att vara rösträknare vid eventuella omröstningar.

## § 7. Behandling av verksamhetsredovisning och årsbokslut.

Camilla gick igenom verksamhetsberättelserna och frågade om det fanns några frågor på dessa. På verksamhetsberättelsen sidan 2 under FS justering, tillägg "regelbundna **protokollförda** styrelsemöten", samt att årsmötet hölls den 5 augusti ej den 8:e.

Mötet ville ha en komplettering till SK-berättelsen, vinnarna av riksserien 2017/2018:

Elit herr: SSDC, Elit Dam: Donald Dart, Dam div1: Steel Tons, Dam Div 2: Nya Pikado, Öppna serien: 1A: The Dart Club, 1B: Kungsbacka A, 2A: Hallstavik, 2B: Lindsdal, 2C: Flamingo, 2D: Bläsmåla, 3A: Nya Pikado, 3B: Ovansiljan, 3C: Birger Jarl, 3D: Warberg, 3E: Oilers.

Efter dessa justeringar beslöt mötet att lägga verksamhetsberättelserna till handlingarna.

LV  
CR  
1  
KA



Kassören Margareta Ersson gick igenom årsredovisningen och konstaterade att vi gjort en stor vinst detta år. Det kom upp en fråga om varför vinsten är så stor. Margareta svarade att detta beror mycket på ungdomssatsningen, föreningarna är dåliga på att söka bidrag till juniorer. Många pengar är låsta till ungdomssatsningen och gör vi inte av med dessa så måste vi betala tillbaka dem till RF. Det kom även upp en fråga om kostnader för riksranknings Slutspelet som Margarets svarade på. Efter detta beslöt mötet att lägga denna till handlingarna.

## § 8. Behandling av revisorernas berättelse för verksamhetsåret.

Medlemrevisorn Bo Jansson läste upp revisionsberättelsen, samt ett tillägg från medlemsrevisorn och suppleanten. Mötet beslöt att lägga dessa till handlingarna.

## § 9. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning för det gångna året.

Mötet beslöt att följa rekommendationen från revisorerna att bevilja ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen för det gångna räkenskapsåret.

## § 10. Behandling av förslag till verksamhetsinriktning och ekonomisk plan för kommande period och av styrelsens förslag och motioner som getts in i den ordning som sägs i §22.

Behandling av förslag till verksamhetsplan och ekonomisk plan.

Verksamhetsinriktning som förbundsstyrelsen lade fram för det kommande verksamhetsåret gicks igenom. Det kom upp en fråga på Långsiktiga mål, där vi vill öka licensmedlemmar på 15%. Hur har vi tänkt göra detta. Svar förbättra tävlingsverksamheten, genom bättre samarbete med specialdistriktsförbunden. Vi har redan påbörjat detta samarbete som ökar hela tiden.

Vi justerade även på verksamhetsplanen för TK i första stycket: **"året avslutas med en rankingfinal där dom 16 högst rankade herrarna samt 8 högst rankade damerna gör upp"** Detta stycke togs bort helt, då vi inte längre har ett rankingslutspel. Vi ändrade även i 5.1 texten "Junior/U25 segregeras från" ändras till "Junior/U25 få ett eget regelverk". Samt ett tillägg till hela planen: att inte göra några större förändringar under pågående spelår.

Margareta gick igenom budgeten för nästa verksamhetsår. Magnus undrade om vi inte kunde lägga mer pengar på tävlingar? Det kan vi väl, men då kanske någon annan post blir mindre och en budget går alltid att justera.

### Skrivelser:

#### Motion om förändring av paragraf 16 sammansättning av förbundsstyrelsen.

Förslag att FS ska bestå av 5 personer istället för 7.

Det blev lite diskussioner för och emot.

Mötet beslöt att bifalla motionen.

#### Motion om stadgeändring angående sista motionsdag.

Förslaget att ändra sista motionsdag till den 1 juni.

Blev lite diskussioner om detta, man kan lägga en motion när man vill under året Man kan även skicka in sin motion till både till sitt distriktsförbund och SvDF samtidigt, om man tycker att det är ont om tid.

Mötet beslöt att avslå motionen, men den lilla korrigeringen att ändra **av** till **att**, är helt OK.

LV      SZ  
ER      WJ



#### **Motion om deltagande i riksserieslutspel.**

Denna motion hänskjuts till TK/SK gruppen.

#### **Skrivelse angående långsiktiga strategier angående alkoholpolicy**

Här blev det väldigt mycket diskussioner, men vi har en gång valt att gå med i RF och då anser vi att darten är en idrott, och vi måste börja arbeta därefter.

Ordet lämnades över till Micael Hjalte, där han förtydligade hur beslutet om ett alkoholfritt deltagande i SM togs på ordförandekonferensen.

Micael har påbörjat ett arbete tillsammans med RF, SDF och Mora Gymnasium att ansöka om att Mora gymnasium får bli ett riksidsrottsgymnasium för dart.

Det flesta tyckte att det är en fantastisk möjlighet att även våra dartungdomar kan få gå i skolan och samtidigt ges möjlighet att utveckla och träna sin idrott.

Det är lång väg att gå, men vill vi att darten ska vara en idrott måste vi jobba mot RF:s mål.

Majoriteten av mötet beslöt att vi ska ta detta förslag gällande långsiktiga strategier angående alkoholpolicy och lägga till dem i verksamhetsplanen.

#### **Skrivelse angående fastställning av arvoden.**

Mötet beslöt att bifalla skrivelsen.

### **§ 11. Val på två år av förbundsordförande tillika styrelsens ordförande.**

Denna punkt utgick från dagordningen då detta val blir nästa förbundsstämma.

### **§ 12. Val på två år av vice ordförande.**

Valberedningens förslag var Stefan Petersson (GDF). Mötet valde Stefan Petersson till vice ordförande för en tid av två år.

### **§ 13. Val på två år av kassör.**

Valberedningens förslag var Margareta Ersson (UDF). Mötet valde Margareta Ersson till kassör för en tid av två år.

### **§ 14. Val på två av fyra övriga styrelseledamöter vilka bör företräda fyra olika Specialdistriktsförbund (dessa väljes två stycken växelvis varje år).**

Denna punkt utgick från dagordningen då motionen om förändring av sammansättningen av förbundsstyrelsen bifalldes. Detta betyder att det blir val på 2 st ledamöter vid nästa förbundsstämma.

### **§ 15. Val på två av fyra suppleanter vilka bör företräda fyra olika Specialdistriktsförbund (dessa väljes två stycken växelvis varje år)**

Valberedningens förslag var Stefan Thuresson (StDF) och Christian Andersson (StDF). Mötet valde Stefan Thuresson och Christian Andersson till suppleanter för en tid av två år.

LV  
RU  
MJ  
OR



## § 16. Val på två år av auktoriserad revisor.

Denna punkt utgick från dagordningen då detta val blir nästa förbundsstämma.

## § 17. Val av medlemsrevisor samt en suppleant för denne (båda för en tid av ett år)

Mötet valde Bo Jansson (StDF) till medlemsrevisor samt Astor Lundkvist (GDF) till suppleant för denna, båda för en tid av ett år.

## § 18. Eventuellt fyllnadsval för återstoden av mandatperioden vid funktionärs frånträde.

Stefan Petersson som var suppleant valdes till vice ordförande och därför behöver vi ett fyllnadsval för honom. Förslaget från valberedningen var Ulrika Hellström (VDF). Mötet beslöt att välja Ulrika Hellström som suppleant för tiden 1 år.

## § 19. Val på ett år av fyra ledamöter i valberedningen för en tid av ett år vilka bör företräda fyra olika specialdistriktsförbund.

Till ledamöter i valberedningen valdes följande personer: Magnus Karlsson (StDF), Angelie Holmberg (StDF), Peter Ersson (UDF). Anita Fagerholm (GDF) är styrelsens förslag, men tyvärr har vi inte fått tag i henne, och vill gärna återkomma i detta ärende. Helt Ok tycker årsmötet.

## § 20. Fastställande av avgifter till Svenska Dartförbundet.

Förbundsstyrelsen lade fram förslaget enligt budget för kommande verksamhetsår. Avgifterna blir således 100:- i föreningsavgift och 340:- i licensavgift. 50% efter 1 januari. och juniorer 100:-. Prova på licensens försvinner, samt att vår tanke är att halvårslicensen ska försvinna från säsongen 2019/2020.

## § 21. Fastställande av verksamhetsplan.

Verksamhetsplan som förbundsstyrelsen presenterade för det kommande verksamhetsåret fastställdes med de ändringar som vi gjort i §10

## § 22. Fastställande av inkomst- och utgiftsstat (Budget) för nästkommande år.

Budgeten för det kommande verksamhetsåret fastställdes.

## § 23. Beslut om val av ombud till Riksidrottsförbundets (RF:s) stämma och erforderligt antal suppleanter.

Hänskjuts till förbundsstyrelsen att utse.

OR  
LV  
JK  
HK



## § 24. Avslutning av förbundsstämma.

Camilla berättade att detta året är det tid att utse hedersledamöter i SvDF. Förslagen som finns är Margareta Ersson och Stefan Petersson (Dessa är nominerade av sina distriktsförbund) och som spelare är Vicky Pruim och Daniel Larsson. Mötet utsåg dessa till hedersledamöter. Camilla delade ut förtjänsttecken till Margareta och Stefan. På Swedish Open kommer Vicky och Daniel att få sina. Camilla tackade även de avgående styrelseledamöterna för den tid som varit och önskade dem lycka till. Nils-Erik Ekman, Joakim Kulán och Denny Sigfalk  
Camilla tackade de närvarande deltagarna och önskade den nya förbundsstyrelsen lycka till i sitt kommande arbete.

Vid protokollet

  
.....  
Sibyl Lindgren

Mötesordförande:

  
.....  
Camilla Rehlund

Protokollsjusterare:

  
.....  
Micael Hjäte

Protokollsjusterare:

  
.....  
Linus Vågberg



## Representerade föreningar

Förening	Röster
Atlantis Dart Club	2
Asmundtorps Idrottsförening	2
Birger Jarl Dart Club	2
Bjurhovda Bulls Dart Club	3
Bowlingklubben Peter Pan	2
Bumblebess Dart Club	5
Black Arrow Dart Club	3
Bålsta Bowl Dart Club	2
Carlskrona Dart Klubb	1
Carlstad Dart Club	3
City Dart Club	2
Etanol Dart Club	4
Fagersta-Skinnsberg Dartclub	2
Flamingo Dart Club	2
Föreningen Lindsdals Dartgille	2
Föreningen Uppsala Dartakademi	2
Gunnebo Dartklubb	1
Hallstaviks Dartklubb	2
Knivsta Dart Klubb	1
Kongen Dartklubb	3
Köpings Dartclub	2
Lyktans Dartgäng Klubb	1
Malmbäck Dart klubb	2
Målilla Dart Club	3
Märsta Arlanda Dart & Boule	4
Mörbylånga Dartklubb	2
Nya Pikado Dartförening	3
Ovansiljans Bordtennisklubb	2
Pegasus DartClub	1
Pennybridge Dart Club	2
Pilkklubben Pilsättarna	2
Pölen Dartklubb	2
Ronneby Dartgille Klubb	1
Sandvikens Dartklubb	3
Sirius Dart Club	4
Slaggpilen Dart Club	2
Spikkastarna Dartklubb	5
Steel Tons Dart club	5
Stockholm Super Dart Club	2
The Young Ones Dart Club	3
TRP: Dart o Boule klubb	2
Vinglande Pilarna Dartklubb	2
WM-Darta Dartklubb	1
X-Parrots Dart Club	2
Älvkarleby Dartklubb	2
Österby Dart Club	1
Östervåla Street Dart Club	1

Antal röster 108

LV  
CR  
MA